
 

Departament d’Educació i Didàctiques Específiques 

 

 

Acta de la reunió ordinària del Consell de Departament del Departament d’Educació i Didàctiques 

Específiques 

  

 

Número de la sessió: 6 

Dia: 29 d’octubre de 2018  

Hora: 10.15 h (primera convocatòria), 10.30 h (segona convocatòria)  

Lloc: sala de graus HC0002FR  

 

 

Assisteixen 

 

Beltrán Valls, Reyes 

Cabedo Mas, Alberto 

Chiva Bartoll, Óscar 

Emo Barberá, Carmen 

Hernando Domingo, Carlos 

Lorenzo Valentín, Gil 

Lozano Sanfélix, Neus 

Moliner Urdiales, Diego 

Movilla Rosell, José Luis 

Olcina Sempere, Gustau 

Palau Pellicer, Paloma 

Peñalver Vilar, José María 

Pérez Serrano, Inmaculada 

Porta Navarro, M. Amparo 

Ripollés Mansilla, Antonio F. 

Rodríguez Marín, Clara E. 

Ventura Campos, Noelia 

 

 

Invitats pel Departament 

Marisa Sánchez Salvador 

 

 

Excusen l’absència 

 

Alcalde Esteban, Manuel 

Alonso Salt, Manoli 

Badenes March, José Antonio 

Beltrán Meneu, M. José 

Calvo Mas, Concepción 

Campayo Muñoz, Emilia A., delega vot en Alberto 

Cabedo 

Díaz Oltra, Santiago, delega vot en José Luis 

Movilla 

Escrivà Llorca, Ferran, delega vot en Amparo Porta 

Gil Gómez, Jesús, delega vot en Óscar Chiva 

Monferrer Sales, Lidón 

Ortí Ferreres, Joan 

Pacheco Aparicio, Julio 

Vernia Carrasco, Ana M. 

 

 

Absències 

 

Canut Reboll, Ramón 

Collado Lozano, Manuel 

Fernández Rivera, Juan José 

García Antolín, Robert 

Ortells Agramunt, Joaquín 

Quílez Pardo, Juan 

Santágueda Villanueva, María 



Ordre del dia: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de data 14 de setembre de 2018. 

2. Informe del director. 

3. Aprovació, si escau, de les sol·licituds de promoció del PDI.  

4. Aprovació, si escau, dels barems de promoció i contractació de places del Departament. 

5. Aprovació, si escau, del canvi de representant d’àrea de Didàctica de l’Expressió Plàstica. 

6. Altres assumptes. 

7. Torn obert de paraules. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de data 14 de setembre de 2018. 

S’aprova per assentiment. 

 

2. Informe del director. 

• El director informa de la baixa de la professora Silvia Martínez de l’àrea de Didàctica de 

l’Expressió Plàstica, en guanyar una plaça d’ajudanta doctora a la Universitat de 

València. 

• El director informa del cens per a les eleccions. 

• El director informa de l’absència de l’estudiantat de primer del grau en Mestre o Mestra 

d’Educació Primària i grau en Mestre o Mestra d’Educació Infantil en la reunió per a 

informar de la possibilitat de formar part del Consell del nou Departament. 

• S’activarà amb targeta el seminari i l’armari del material amb les compres. 

• S’informa que la impressora del despatx d’associats ja està comprada. 

• S’informa que en la carpeta del Drive està penjat el pressupost del Departament. S’ha fet 

una consulta sobre la baixada del pressupost de manteniment. Però hi ha un romanent 

d’investigació que permet completar la mancança. 

• Aviat es nomenarà responsable del Pla Estratègic, propostes d’accions noves, 

reformulació d’existents i responsables. 

• S’informa de la implantació del grau en Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport, atés 

que el pla d’estudis aprovat va quedar paralitzat, i ara hi ha un interès per implantar-lo. 

El professor Carlos Hernando comenta les circumstàncies de reactivació després de 

l’informe desfavorable de l’Agència Nacional d’Avaluació de la Qualitat i Acreditació 

(ANECA) principalment per no haver suficient professorat  consolidat en l’àrea. D’altra 

banda, el grau hauria de tenir finançament de Conselleria i ha de tornar a passar 

l’avaluació. 

• En la darrera Comissió d’Estudis i Professorat (CEP) es va acordar que s’aprovaren els 

sexennis per l’Agència Valenciana d’Avaluació i Prospectiva (AVAP) i comptaran un 

punt en incentius. 



El professor Alberto Cabedo consulta sobre els pressupostos i la dificultat de comprensió per les 

sigles del document. 

 

3. Aprovació, si escau, de les sol·licituds de promoció del PDI.  

S’aprova per assentiment la sol·licitud de promoció del professor Gustau Olcina, de l’àrea de 

Didàctica de l’Expressió Musical, d’ajudant a ajudant doctor, i de la professora Reyes Beltrán, de 

l’àrea de Didàctica de l’Expressió Corporal, d’ajudanta doctora I a ajudanta doctora II. 

 

4. Aprovació, si escau, dels barems de promoció i contractació de places del Departament. 

Modificació de barems de les àrees, propostes i possibilitats: 

1. Requisit formal de canvi del Departament d’Educació per Educació i Didàctiques 

Específiques. 

2. Modificar el barem general del Departament. 

3. Crear barems específics per àrees.  

 

S’obri un debat i el professor José Luis Movilla proposa la necessitat de crear barems específics 

per a cada àrea. El professor Diego Moliner apunta la idea de mantenir un barem general flexible 

que siga aplicable per a totes les àrees. I així, facilitar a les comissions de contractació les 

baremacions. S’acorda canviar el nom del Departament en els barems i que en la pròxima Junta 

Permanent es debatran les propostes de canvis. 

 

5. Aprovació, si escau, del canvi de representant d’àrea de Didàctica de l’Expressió Plàstica. 

S’aprova per assentiment que la professora Paloma Palau serà la nova representant de l’àrea de 

Didàctica de l’Expressió Plàstica. 

 

6. Altres assumptes. 

No hi ha altres assumptes. 

 

7. Torn obert de paraula. 

El professor Diego Moliner comenta sobre les dificultats del quòrum i com trobar la fórmula per 

a poder organitzar les dates dels Consells i la disponibilitat del professorat. 

 

 

Sense més assumptes que tractar, s’alça la sessió de la qual com a secretària estenc aquesta acta. 

La secretària en funcions,     Vistiplau, 

        El president en funcions, 


